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ACTA DEL CONSELL (175) DEL DEPARTAMENT DE FINANCES I 

COMPTABILITAT 

Núm. de la sessió: 175 

Data: 14 de maig de 2019 

Hora: 13:00 h 

Lloc: seminari C1-134 

 

Nombre total de membres del Consell: 32, dels quals 18 son assistents al consell i 14 

son absents. 

 

Relació d’assistents: 

Aragó Manzana, Vicent  

Arnau Paradís, Andreu 

Balaguer Coll, Mª Teresa 

Escrig Olmedo, Elena  

Ferrero Ferrero, Idoya  

Lafuente Luengo, Juan Ángel 

Maset Llaudes, Mª Amparo 

Matallín Sáez, Juan Carlos 

Muñoz Torres, Mª Jesus 

Pucheta Martinez, Mª Consuelo 

Rivera Lirio, Juana Mª  

Rodriguez Gallego, Roberto 

Salvador Aragó, Enrique 

Silvestre Capilla, Fermín 

Sorribas Gómez, Félix 

Tirado, José Miguel 

 

Relació d’absents: 

Alcarria Jaime, José 

Alemany Palomo, Núria 

Balaguer Franch, Rosario (excusa absència i delega vot en Juan Carlos Matallín) 

Barrachina Monfort, Alejandro  

Cabedo Semper, J. David (excusa absència) 

Domínguez Catalá, Sergio 

Fernández Izquierdo, Mª Ángeles (excusa absència i delega vot en Mª Jesús Muñoz) 

Fuertes Fuertes, Iluminada (excusa absència) 

Gill de Albornoz, Belén 

Marco Gual, Mª Amparo (excusa absència) 

Martínez Ramos, Miguel (excusa absència) 

Masanet Llodrá, Mª José (excusa absència) 

Nieto Soria, Mª Luisa 

Sales Calpe, Ricardo 

Soler Domínguez, Amparo (excusa absència i delega vot en Mª Consuelo Pucheta) 

Vico Martínez, Antonio 
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Ordre del dia: 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (núm. 175) 

L’acta de la sessió 175 s´aprova per assentiment. 

 

2. Informe del director sobre la negociació docent del proper curs amb el 

Vicerectorat d’Ordenació Acadèmica i Professorat 

 

 

El Director informa sobre les decisions respecte a la convocatòria de dues places 

d’Ajudant Doctor. Finalment, els perfils de llengües que es tracta d´aprovar en posterior 

punt serà: B2 d’anglès i C1 de valencià. El perfil d´investigació serà el nom de l’àrea de 

coneixement del departament. 

 

El director informa que derivat de les negociacions amb VOAP i donades, entre d´altres, 

la reducció del nombre de crèdits impartits pel departament per proper curs (2019-2020), 

no es podrà renovar previsiblement a 4 associats. Per un altra banda, i degut a aspectes 

relacionats amb agenda política es poden produir incidències al respecte ja que hi ha dos 

membres dels que no es té cap tipus de notificació oficial sobre la seva dedicació per 

proper curs. Pot ser que canvie la seva dedicació docent. En cas de produir-se futures 

incidències caldrà realitzar els ajustos adients 

 

 

3. Aprovació, si escau, del perfil de dues places d’Ajudant Doctor per al proper 

curs  

El director informa sobre el requisits de les dues places de professor Ajudant Doctor 

esmentades en el punt 1, i explica els motius de que aquestes places es convoquen en el 

segon semestre i no en el primer semestre. Donat que alguns membres del consell 

consideren que seria convenient convocar-les en el primer semestre, es procedeix a 

efectuar una votació al respecte. Les propostes son: 

Proposta A: Convocar les dues places per al segon semestre, ambdues amb el perfil de 

llengües B2 d’anglès i C1 de valencià i perfil investigador Economia financera i 

Comptabilitat (Nom àrea de coneixement) 

Proposta B: Convocar una plaça per al primer semestre i l’altra plaça per al segon 

semestre, ambdues amb el perfil de llengües B2 d’anglès i C1 de valencià i perfil 

investigador Economia financera i Comptabilitat (Nom àrea de coneixement) 
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Voten el 16 assistents al consell i 3 delegacions de vot, i els resultats son: 

Proposta A: 13 vots 

Proposta B: 6 vots   

S’aprova la Proposta A per majoria. 

 

4. Qüestions de tràmit. 

No n’hi ha cap intervenció. 

 

5. Torn obert de paraules 

El professor Enrique Salvador pregunta si l’obligació de fitxa en el lloc de treball afectarà 

al PDI de la universitat. El director comenta que, a hores d’ara, no n’hi ha cap informació 

al respecte. 

El professor Juan Carlos Matallín indica que n’hi ha diferents assumptes que han de ser 

aprovades en consell de departament, que son: 

- Aprovació de la Junta Permanent. 

- Aprovació del POD. 

- Aprovació del coordinador del POD. En l’acta del consell del departament 114 de 

l’any 2011 es va canviar el sistema d’elecció del coordinador del POD, i es va 

decidir que aquest tenia que ser aprovat per el consell. 

- Informar dels acords de la Junta Permanent. 

 

Atès que no hi ha més temes per tractar, el Director, després d’agrair l’assistència, a les 

13:45 hores alça la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

Vist i plau, 

La secretària       El director 

 

  

 

 

 

Amparo Maset Llaudes     Vicente Aragó Manzana 


